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UVODNI NAGOVOR

Spoštovane študentke, spoštovani študenti! 
Zdi se mi, da smo se šele srečali na prvih 
predavanjih in vajah v začetku študijskega leta, 
pa se leto 2024 že zaključuje. Čas teče zelo hitro, 
verjamem pa, da ste si v tem času pridobili dovolj 
znanja in izkušenj bodisi za uspešno opravljanje 
izpitov bodisi za uspešen začetek praktičnega 
izobraževanja v podjetjih. 
 
Ko boste šli na prvi izpit v januarju 2025, si v 
mislih recite: »Trudil/trudila se bom po najboljših 
močeh. Če ne uspe prvič, pa bo uspelo 
naslednjič.« Neuspeh ni, da moraš poizkusiti 
večkrat, neuspeh je, če ne vztrajaš na poti in 
poizkusiš doseči svoj cilj. 
 

Ko boste odšli prvi dan na praktično 
izobraževanje, si v mislih recite: »Ni napaka 
vprašati in prositi za pomoč, napaka je, ne narediti 
nič in čakati, da kdo pride.« Bodite aktivni, 
pokažite kaj znate. Verjamem, da vas bodo cenili 
po tem, kaj znate in ne po tem kaj ne znate. Nihče 
ne ve vsega. 
 
Vodilo Višje strokovne šole Slovenj Gradec je, da 
vas pripravi, da čim lažje in čim hitreje vstopite 
na trg dela. Delodajalci vas že pričakujejo. Samo 
»pokazati« se jim morate. 
 
Želim vam prijetne praznike, v letu 2025 pa obilo 
zdravja, znanja in zanimivih priložnosti. 

 
Ravnateljica mag. Janja Razgoršek

Študentski ustvarjalni svet 
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V SLOVENJ GRADCU NOV ŠTUDIJSKI PROGRAM KOZMETIKA

 
Višja strokovna šola Slovenj Gradec bo v 
prihodnjem študijskem letu začela izvajati nov 
program Kozmetika, kar pomeni, da postaja šele 
drugi javni zavod v Sloveniji, ki ponuja tovrstno 
izobraževanje. Program Kozmetika, ki se je v 
slovenskem javnem šolstvu začel izvajati leta 
2017, je dvoletni in diplomantom prinaša naziv 
Višji kozmetik oziroma Višja kozmetičarka. Do 
sedaj je bil program na voljo le v Novem mestu, 
prihodnje leto pa bo prvič dostopen tudi na 
Koroškem. Na voljo bo 45 mest za redni in 45 
mest za izredni študij. Odločitev za vzpostavitev 
programa temelji na analizah, ki so pokazale 
veliko povpraševanje po takšnih kadrih, ne le v 
kozmetični industriji, ampak tudi v zdravstvu in 
socialnovarstvenih ustanovah.  
 
Priprave na zagon programa 
Smo v fazi pridobivanja predavateljev, ki morajo 
začeti s poučevanjem še pred pričetkom 
naslednjega študijskega leta. Iskanje 
kakovostnega kadra je zahteven proces. 
Potrebujemo strokovnjake s področij kozmetike, 
farmacije, zdravstva in fizioterapije. Nekateri 
bodo predavali kot zunanji sodelavci, drugi so že 
del našega kolektiva. 
 

 
Priložnosti za bodoče študente 
Program kozmetika združuje teoretično znanje, 
kot so dermatologija, anatomija in 
aromaterapija, s praktičnimi vsebinami, med 
katere sodijo masaže, ličenje, manikura in 
pedikura. Diplomanti bodo usposobljeni za delo v 
wellness centrih, kozmetičnih salonih in 
zdravstvu. Pridobili bodo kompetence za vodenje 
lastnega posla. 
 
Predstavitve programa bomo začeli že januarja, 
ko bomo obiskali srednje šole, pomembna pa 
bosta tudi informativna dneva sredi februarja. 
Obetamo si dober odziv, saj je v Novem mestu 
zanimanje za redni študij večje od razpisanih 
mest. Program Kozmetika se bo pridružil 
obstoječima programoma Ekonomist ter 
Računalništvo in informatika. Hkrati pa bo leta 
2025 ukinjen program Poslovni sekretar zaradi 
pomanjkanja zanimanja zanj. S programom 
Kozmetika bomo odgovorili na potrebe trga in 
mladim s Koroške ter drugod ponudili priložnost 
za uspešno kariero na perspektivnem področju. 

 
mag. Janja Razgoršek 

 



MEDNARODNO SREČANJE PREDSTAVNIKOV PODJETIJ, MENTORJEV PRAKTIČNEGA 
IZOBRAŽEVANJA, PREDAVATELJEV IN ŠTUDENTOV, oktober 2024 
 

V sredo, 23. 10. 2024, se je na Višji strokovni šoli 
Slovenj Gradec odvil dogodek "Mednarodno 
srečanje z delodajalci, mentorji praktičnega 
izobraževanja, predavatelji in študenti". Dogodek 
je bil namenjen povezovanju, navezovanju stikov 
in izmenjavi izkušenj, hkrati pa je bila to tudi 
priložnost za srečanje z drugimi organizacijami 
iz okolja v katerem šola deluje. 
 
Dogajanje se je pričelo s sprejemom v 
sproščenem vzdušju ter medsebojnem 
spoznavanju udeležencev dogodka. Po uvodnem 
pozdravu ravnateljice Višje strokovne šole 
Slovenj Gradec, mag. Janje Razgoršek, in 
direktorice Šolskega centra Slovenj Gradec, 
mag. Gabrijele Kotnik, je navzoče nagovorila 
podžupanja Mestne občine Slovenj Gradec, 
gospa Martina Šisernik, ki je poudarila pomen 
povezovanja med lokalno skupnostjo, 
izobraževalnimi institucijami in gospodarstvom 
ter izrazila podporo takšnim iniciativam. 

Sledil je prvi del dogodka. Predstavnica 
Skupnosti višjih šol, gospa Eva Dušak je 
predstavila možnosti sodelovanja višjih 
strokovnih šol in gospodarstva, v nadaljevanju pa 
sta nam koordinatorka Erasmus+ projekta, Dora 
Najrajter in študentka Tanja Panzi, predstavili 
možnosti sodelovanja študentov in podjetij v 
Erasmus+ projektu. Sledile so predstavitve 
podjetij. Z zelo zanimivimi predstavitvami so se 
študentom in ostalim prisotnim prestavila 
podjetja: Hisense Gorenje Europe d. o. o., 
Robeta, d. o. o., Tesnila GK, d. o. o. ter Grammer 
Automotive Slovenija, d. o. o. Letošnje leto smo 
bili tudi mednarodno obarvani – na daljavo se 
nam je predstavilo podjetje  GOLDBECK iz Češke, 
ki zelo uspešno izvaja prakso za našo partnersko 
visokošolsko institucijo. 
 
Med odmorom so za okusno pogostitev poskrbeli 
dijaki gostinske smeri Srednje šole Slovenj 
Gradec in Muta skupaj z mentoricama. 
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V drugem delu srečanja smo prisluhnili 
predstavitvi uspešnega sodelovanja podjetja 
Kopa d. d. s študenti na konkretnem projektu v 
okviru praktičnega izobraževanja. Svoje izkušnje 
sta z nami delila študenta Miha Hafner in Žan 
Pavlič z mentorjem iz podjetja, mag. Domnom 
Ocepkom. 
 
V nadaljevanju sta nas predstavnici MOCIS-a, 
gospe Janja Bartelj in Katja Lenart opomnili, 
kako pomembno je nenehno izpopolnjevanje 
znanj, tako za študente kot tudi za podjetja.  
 
Za konec pa smo prisluhnili še prispevku z naše 
partnerske šole iz Češke. Gospod Pavel Kluh nam  

 
je predstavil, kako poteka organizacija 
praktičnega izobraževanja na njihovi šoli. 
 
Takšni dogodki nedvomno krepijo povezave med 
šolo, podjetji in organizacijami v lokalnem okolju. 
Vzpostavljanje novih stikov ter skrb za že 
obstoječe, je ključnega pomena za uspešno 
pripravo študentov na izzive sodobnega 
delovnega okolja, kar je dogodek, ki se je odvil na 
Višji strokovni šoli Slovenj Gradec zagotovo 
potrdil. 
 

Jožica Ovčjak in Karmen Grudnik 
predavateljici in organizatorici PRI 
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STROKOVNE EKSKURZIJE 

EKSKURZIJA V HOTEL VABO SLOVENJ GRADEC 
 

 

Študenti 2. letnika, programa Ekonomist, smo v 

okviru ur predmeta Ugotavljanje in zagotavljanje 

kakovosti, obiskali Hotel Vabo v Slovenj Gradcu, 

kjer sta nas prijazno sprejela vodja hotela in 

vodja kuhinje. Predstavila sta delovanje hotela, 

njegove posebnosti ter ambiciozne načrte za 

prihodnost. Hotel Vabo se ponaša z dolgoletno 

tradicijo in svojo ponudbo uspešno prilagaja 

sodobnim trendom. 

 

Posebno navdihujoče je bilo slišati, kako so 

uspeli uresničiti pretekle načrte, med drugim 

razvoj letnega turizma. Trenutno načrtujejo 

gradnjo bazena, prenovo celotnega hotela ter 

razvoj dodatnih turističnih zmogljivosti na 

Kopah, kar bo okrepilo njihovo ponudbo.  

 

Poudarili so tudi pomembnost sodelovanja z 

drugimi lokalnimi ponudniki, kar je ključni del 

njihove strategije. 

 

Posebej pohvalno je, da spodbujajo študente in 

dijake k opravljanju prakse v hotelu, pri čemer 

jim omogočajo odlično delovno okolje. 

Izobraževanje kadra in gradnja dobrih 

medsebojnih odnosov sta pri njih na prvem 

mestu, kar se odraža tudi v sproščenem in 

spoštljivem odnosu med zaposlenimi. 
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Vtisi in izjave študentov: 

● “Presenetilo me je, da imajo tako pogoste 

inšpekcije.” 

● “Navdihujoče se mi zdi, da so uresničili svoje 

načrte iz preteklosti, razvijajo letni turizem 

in gradijo bazen.” 

● “Njihovi načrti za Kope so zelo zanimivi.” 

● “Bilo mi je zanimivo, ker so predstavitev 

podali na preprost in zanimiv način.” 

● “Zanimivo je, da načrtujejo prenovo 

celotnega hotela.” 

● “Bilo mi je zanimivo, kako sodelujejo z 

drugimi hoteli.” 

● “Všeč mi je bilo, ko so predstavili svoje 

načrte za nadaljnji razvoj Kop.” 

● “Všeč mi je bilo, da omogočajo študentske 

bone.” 

● “Všeč mi je, da spodbujajo študente in dijake 

k opravljanju prakse pri njih.” 

● “Všeč mi je bil sproščen in spoštljiv odnos 

med zaposlenimi.” 

● “Zelo zanimivo se mi zdi, kako bo hotel 

izgledal v prihodnosti in kakšne vizije imajo 

za razvoj Kop.” 

● “Bilo mi je všeč, da postavljajo izobraževanje 

kadra na prvo mesto in krepijo povezanost 

ekipe s team buildingi.” 

● “Predstavitev hotela in restavracije je bila 

zanimiva in informativna, še posebej pa me 

je navdušila bogata izbira obrokov na 

študentske bone.” 

 

Ekskurzija v hotel Vabo nam je ponudila vpogled 

v profesionalno vodenje turistične dejavnosti ter 

njihov navdihujoč pogled na prihodnost, kar je 

marsikaterega študenta navdihnilo za razmislek 

o delu v turizmu. 

 
Ana Skutnik,  

2. letnik, program Ekonomist
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EKSKURZIJA 2. LETNIKA EKONOMISTOV V SIJ METAL RAVNE: FOKUS NA NABAVO 
 

 

Študenti 2. letnika, programa Ekonomist, smo v 

okviru strokovne ekskurzije obiskali podjetje SIJ 

Metal Ravne, kjer smo spoznali delovanje 

njihovega oddelka nabave. Glavni cilj obiska je bil 

razumeti, kako pomemben je ta oddelek za 

nemoteno poslovanje podjetja, ki se ukvarja z 

izdelavo specializiranih vrst kovin za različne 

industrije. 

 

Predstavitev oddelka nabave 

Oddelek nabave v SIJ Metal Ravne velja za enega 

ključnih stebrov podjetja, saj neposredno vpliva 

na kakovost proizvodnje, stroškovno 

učinkovitost in konkurenčnost na trgu. V nabavi 

je zaposlenih 50 strokovnjakov, ki so zadolženi za 

iskanje, izbor in sodelovanje z dobavitelji iz 

različnih delov sveta. Njihove glavne naloge 

vključujejo: 

 

 

 

● Identifikacijo potreb podjetja: Analizirajo, 

kateri materiali so potrebni za proizvodnjo, 

ter spremljajo trende v povpraševanju. 

● Iskanje in izbor dobaviteljev: Pogajanja z 

dobavitelji so ključnega pomena za 

doseganje najboljšega razmerja med ceno in 

kakovostjo. 

● Zagotavljanje kakovosti materialov: Tesno 

sodelujejo z raziskovalnimi in proizvodnimi 

oddelki, da preverijo, ali materiali ustrezajo 

zahtevanim standardom. 

● Optimizacija stroškov: Poleg pridobivanja 

kakovostnih surovin, si prizadevajo za 

učinkovito upravljanje stroškov, saj so le-ti 

eden izmed največjih dejavnikov uspeha v 

metalurški industriji. 
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Poudarek na strateški vlogi nabave 

Med predstavitvijo so nam pojasnili, da je 

oddelek nabave v sodobnih podjetjih veliko več 

kot le "oskrbovalec materialov". V SIJ Metal 

Ravne ima ta oddelek strateško vlogo, saj 

prispeva k dolgoročnim ciljem podjetja, kot so 

inovacije, trajnost in konkurenčnost na 

globalnem trgu. Na primer: 

● Vključujejo se v raziskovalne projekte za 

iskanje novih materialov, ki bodo izboljšali 

izdelke. 

● Skrbijo za skladnost z okoljskimi predpisi in 

trajnostnimi smernicami pri izbiri surovin in 

dobaviteljev. 

● Spremljajo globalne tržne razmere, kot so 

spremembe cen surovin ali razpoložljivost 

materialov, da se pravočasno prilagodijo. 

 

Obisk raziskovalnega oddelka 

Po predstavitvi smo obiskali njihov raziskovalni 

oddelek, znan kot NASA oddelek, kjer razvijajo 

nove vrste kovin in preizkušajo njihovo 

vzdržljivost. Tesna povezanost nabave in 

raziskav je očitna, saj mora nabava zagotoviti 

surovine, ki so primerne za raziskave in 

testiranja. Sodelovanje med tema oddelkoma 

omogoča podjetju, da ostaja v koraku z 

najnovejšimi tehnologijami in potrebami trga. 

 

Izkušnja 

Ekskurzija v SIJ Metal Ravne je poudarila, kako 

pomemben je oddelek nabave za uspeh podjetja. 

Spoznali smo, da je nabava več kot le operativni 

proces – gre za strateško funkcijo, ki povezuje 

različne oddelke, spodbuja inovacije in 

zagotavlja konkurenčnost podjetja. To je bila 

dragocena izkušnja, ki nam je omogočila vpogled 

v realno poslovno okolje in razumevanje, kako 

teorijo ekonomije uporabiti v praksi.  
 

Ana Skutnik,  
2. letnik, program Ekonomist 
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STROKOVNE EKSKURZIJE, PODJETNIŠKA KAVARNA IN PREDAVANJE ZUNANJIH 
STROKOVNJAKOV 
  

Mesec november 2024 nam je prinesel nova 

znanja 

Mesec november je bil za naše študente izjemno 

aktiven na področju pridobivanja novih znanj in 

odkrivanja pestrosti podjetniškega duha okolja v 

katerem se nahaja naša Višja strokovna šola. 

Tako so se naši študentje v tem mesecu udeležili 

zanimive ekskurzije, podjetniške kavarne in 

navdihujočega predavanja zunanje 

strokovnjakinje.  

 

14. 11. 2024 so študentje 1. letnika program 

Računalništvo in informatiko obiskali Fakulteto 

za tehnologijo polimerov, kjer so spoznali, kako se 

polimeri pojavljajo v našem okolju in kakšen vpliv 

imajo na okolje. Ogledali so si tudi laboratorije in 

proces modeliranja, kar jim je omogočilo vpogled 

v inovativne pristope raziskovanja in razvoja 

polimernih materialov. Ekskurzijo so nadaljevali 

v podjetju LabelProfi, enem vodilnih 

proizvajalcev etiket in embalaže. Podjetje, ki je v 

letošnjem letu prejelo naziv Slovensko podjetje 

leta med srednje velikimi podjetji v koroški regiji, 

je študentom predstavilo sodobne tehnološke 

postopke in izzive na področju embalažne 

industrije. 
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27. 11. 2024 so se študentje 1. in 2. letnika 

programa Ekonomist udeležili Podjetniške 

kavarne v Slovenj Gradcu, ki jo je organiziral SBC 

(Slovenian Business Club).  

 
Program je povezovala ga. Tanja Skaza iz 

Plastike Skaza, svojo podjetniško zgodbo pa so z 

njimi delili Primož Kotnik iz Robete, Janja Praznik 

iz Apo Vizije in Peter Stočko iz Avto Centra Ravne. 

Mesec smo zaokrožili dne, 28. 11. 2024, ko so se 

študentje vseh naših smeri udeležili predavanja 

zunanje strokovnjakinje Nine Plazovnik iz 

podjetja Kopa d. d. ter ustanoviteljice blagovne 

znamke Adora. Predavala je na temo “Imam 

poslovno idejo, kako naprej?”. Predavanje je 

študentom ponudilo številne uporabne nasvete o 

uporabi sodobnih marketinških orodij in korakih 

pri razvoju poslovnih idej. Predavateljica je 

študente spodbudila k razmišljanju o inovacijah 

in pomenu strateškega marketinga v današnjem 

času. 

 
Naša šola se zaveda, kako pomembno je 

povezovanje s podjetji in zunanjimi strokovnjaki, 

saj to študentom omogoča neposreden stik z 

aktualnimi izzivi v gospodarstvu. Takšne 

aktivnosti so ključne za razvoj njihove poklicne 

poti. 

 

V nadaljevanju časopisa vam ponujamo nekaj slik 

iz ekskurzij in predavanj ter iskrene vtise naših 

študentov, ki so to bogato izkušnjo doživeli. 

 

Monika Horvatič, mag. ekon. in posl. ved

 
“Zelo koristno je, da vidimo, kako pravzaprav deluje poslovni svet, kako razmišljajo podjetniki in morda 
sami dobimo kakšno idejo ter poiščemo nasvet od tistih, ki so bolj uspešni na tem področju. Menim, 
da so taki trenutki zelo dragoceni, saj sem osebno izvedela veliko novega, prejela koristne nasvete in 
se začela zavedati, kaj vse lahko dosežemo, če vemo, kaj želimo, in se trudimo za dosego zastavljenih 
ciljev. Še posebej v tem času, ko vedno več mladih želi postati samostojni podjetniki, je pomembno 
poznati uspešne ljudi, saj te razumejo in bodo vedno pripravljeni pomagati ter dati nasvet, saj so tudi 
sami nekoč morali skozi podobne izzive.” 

Tamara Vidaković, 1. letnik, program Ekonomist 
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“Povezovanje naše šole z zunanjimi institucijami prinaša mnoge prednosti. Omogoča nam stik z 
realnim svetom znanosti in tehnologije, širi naše obzorje ter nas motivira za nadaljnje izobraževanje. 
Prav tako je to priložnost za mreženje in pridobivanje vpogleda v možnosti za kariero.” 

Nejc Petrič, 1. letnik, program RAI
 
 
 
“Podjetniška kavarna v Slovenj Gradcu je privabila številne obiskovalce, med katerimi je bila tudi Višja 
strokovna šola Slovenj Gradec, ki so z zanimanjem prisluhnili zgodbam uspešnih koroških podjetnikov 
in podjetnic. Pogovori so se dotaknili zgodb o uspehu, izzivov na podjetniški poti in ključnih lekcij, ki 
so jih gostje pridobili skozi svojo kariero. Razprava je poudarjala pomembnost vztrajnosti, podpore 
družine, kreativnih idej ter inovativnosti, ki vodijo k uspehu in rasti – tako osebni kot poslovni. Cilj teh 
dogodkov je povezovanje, izmenjava izkušenj in navdihovanje s pristnimi podjetniškimi zgodbami. 
Uspešni podjetniki delijo svoje izkušnje, razkrivajo napake, iz katerih so se največ naučili, ter 
spodbujajo obiskovalce k razmišljanju, kako vztrajati na svoji poti kljub oviram. Dogodek v Slovenj 
Gradcu je bil izvrstna priložnost za vse, ki jih zanima svet podjetništva – za izkušene podjetnike, 
začetnike in tiste, ki iščejo navdih za svoje prve korake. Podjetniška kavarna je dokazala, da lahko tudi 
v zahtevnih časih podjetniški duh ostaja močan in navdihujoč.” 

Lana Pungartnik, 1. letnik, program Ekonomist 
 
 
“Naša šola, Višja strokovna šola Slovenj Gradec je veliko sodelovala s podjetji in nekatera izmed njih 
so nam omogočila pridobivanje novih izkušenj in učenje novih delovnih procesov. Tako smo se 
seznanili s podjetjem Kopa d. d., kjer so nam predstavili razvoj naprednih informacijskih rešitev in 
optimizacijo poslovnih procesov z vključevanjem dejavnosti sodobne tehnologije. O pomembnosti 
postavljanja ciljev smo se seznanili ob obisku podjetja Hermine Wech, čigar direktor nas je seznanil s 
tem, da je postavljanje ciljev – tako kratkoročnih, kot tudi dolgoročnih  ključnega pomena v življenju 
in karieri. So gonilo, ki nas pripravi do tega, da stvari naredimo, da jih izpolnimo. Tako nas strokovnjaki 
iz podjetij v našem okolju ne samo obveščajo in izobražujejo, ampak tudi motivirajo, da smo 
pripravljeni na vse, kar moramo narediti, ko pride čas za to. Zaposlitev v tovrstnih podjetjih nam je 
dala elemente, ki bodo določili našo zaposljivost in osebni razvoj.” 

Anej Hauser, 1. letnik, program RAI 
 
 
“Na Fakulteti za tehnologijo polimerov smo obiskali laboratorij, kjer smo spoznali raziskovalno delo na 
področju polimerov ter si kasneje ogledali še prostore za 3D tiskanje. Navdušeni smo bili nad napredno 
opremo in tehnološkimi procesi, ki jih uporabljajo pri poučevanju in raziskavah. Spoznali smo tudi 
podjetje LabelProfi, s katerim fakulteta že nekaj časa sodeluje. Gospod Aleš Golob nam je predstavil 
podjetje, ki ima dolgoletne izkušnje na področju grafike in produkcijskega tiska. Njihova poslovna pot 
se je začela leta 1994 kot majhen studio za grafično oblikovanje in pripravo za tisk. Danes so vodilni 
ponudnik celovitih rešitev na področju proizvodnje etiket in fleksibilne embalaže v manjših in srednjih 
količinah na trgih osrednje in zahodne Evrope. Ogledali smo si tudi proizvodnjo etiket. Skozi podrobno 
predstavitev smo poznali v katerih visoko razvitih panogah uporabljajo njihove izdelke. Ekskurzija je 
bila poučna izkušnja, ki nam je ponudila vpogled v delovanje fakultete in uspešnega podjetja.” 

David Klemen, 1. letnik, program RAI 
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STROKOVNA EKSKURZIJA PREDAVATELJEV VIŠJE STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC – 
ENERGIJA, ZGODOVINA IN MORSKI RAZGLEDI 
 

 

V sredo, 11. septembra 2024, so se predavatelji 

Višje strokovne šole Slovenj Gradec podali na 

strokovno ekskurzijo, ki je združevala znanje, 

zgodovino, kulturo in nepozabne razglede. Dan, 

poln zanimivih izkušenj in sproščenega druženja, 

je potekal v znamenju energije prihodnosti ter 

slikovitega obmorskega utripa Kastava in Rijeke. 

 

Po zgodnjem jutranjem odhod in pot proti znanju, 

so se predavatelji že med vožnjo sproščeno 

pogovarjali o pričakovanjih dneva. Kljub zgodnji 

uri je bilo vzdušje polno smeha in pozitivne 

energije. Pot jih je vodila proti Krškemu, kjer so 

obiskali družbo GEN energija. To je bilo prvo 

strokovno srečanje dneva, namenjeno  

spoznavanju pomena energije, njene rabe in 

različnih tehnologij za proizvodnjo električne 

energije. Predavatelji so z zanimanjem prisluhnili 

predstavitvam o energetski samooskrbi, izzivih 

zelene prihodnosti ter okoljskih in družbenih 

vplivih energetskih rešitev. Med dvournim 

ogledom so si ogledali tudi tehnologijo delovanja 

elektrarn, se pogovarjali o obnovljivih virih 

energije ter razpravljali o aktualnih vprašanjih, 

povezanih z energetsko učinkovitostjo.  

 

Potem jih je pot vodila naprej proti Kastavu, 

slikovitemu mestecu, ki je ujeto med zgodovino 

in idilično arhitekturo. To čudovito naselje na 

hribu se ponaša s pravljičnim vzdušjem in 

čudovitimi razgledi na Kvarnerski zaliv. Kastav, 

ki se nahaja v neposredni bližini Opatije in Rijeke, 

je znan po svojem zgodovinskem mestnem jedru 
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z ohranjenimi srednjeveškimi obzidji, mestnimi 

vrati Voltico ter znamenitim trgom Lokvina.  

 

Predavatelji so se sprehodili po tlakovanih 

ulicah, si ogledali cerkev sv. Jelene Križarice in 

postali ob starodavni zgradbi Crekvine, katere 

skrivnostna usoda je navdihnila številne legende. 

Med ogledom so si vzeli čas za sproščeno kavo 

na enem od mestnih trgov ter uživali v prelepem 

razgledu in zgodovinskem vzdušju Kastava.  

 

Ekskurzija se je zaključila z obiskom znane 

konobe Tarsa v bližini Rijeke, kjer so se 

predavatelji okrepčali z lokalnimi specialitetami. 

Prijeten ambient konobe in odlična hrana sta bila 

popolna zaključna nota strokovnega dneva, 

polnega izobraževalnih in kulturnih vsebin. Med 

večerjo so predavatelji izmenjali vtise o 

obiskanih lokacijah in se strinjali, da so takšne 

ekskurzije pomembne za povezovanje,  

 

pridobivanje novih idej ter krepitev strokovnih 

kompetenc. Pogovori so tekli o trajnostnem 

razvoju, izobraževanju in izzivih sodobne družbe, 

pri čemer je vsak izmed udeležencev prispeval 

svoje strokovno mnenje.  

 

Polni novih spoznanj, pozitivne energije in lepih 

spominov so se vrnili v Slovenj Gradec.  Kljub 

dolgemu dnevu, je bilo zadovoljstvo na obrazih 

udeležencev očitno – strokovna ekskurzija je bila 

uspešna kombinacija izobraževanja, 

raziskovanja in sprostitve.  

 

Takšni dogodki niso le priložnost za pridobivanje 

novih znanj, ampak tudi za povezovanje kolektiva 

in izmenjavo idej izven predavalnic. Predavatelji 

Višje strokovne šole Slovenj Gradec so dokazali, 

da je izobraževanje vseživljenjski proces in da je 

sodelovanje ter odprtost za nove izkušnje 

ključno za uspeh v sodobnem izobraževanju. 

Ekskurzija je bila izpeljana v duhu raziskovanja, 

strokovnega razvoja in osebnega zadovoljstva – 

vrednote, ki jih Višja strokovna šola Slovenj 

Gradec uspešno prenaša na svoje študente in 

širšo skupnost. 
Dora Najrajter, univ. dipl. prav.
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ERASMUS+ 

MOBILNOST NA ČEŠKEM, september 2024 
 

V zadnjem tednu septembra 2024 sem obiskala 

institucijo Vyšší odborná škola, Střední průmyslová 

škola a Obchodní akademie, Čáslav. 

 

S to institucijo sodelujemo v Erasmus+ projektih 

že od leta 2010, zato pri njih nisem gostovala 

prvič.  Sodelovanje z njimi je vsa leta zelo plodno, 

ker je organizacija njihove šole podobna naši; 

pod enim pokrovom so združeni srednješolski 

programi tehničnih smeri in ekonomske smeri 

ter en visokošolski program (Management). 

Podobna organizacijska struktura je tako odlično 

izhodišče za sodelovanje in izmenjavo dobrih 

praks.  
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Tokratno mobilnost sem namenila predvsem 

izmenjavi dobrih praks na področju organiziranja 

praktičnega izobraževanja študentov doma in v 

tujini in področju zagotavljanja kakovosti 

procesov. V ta namen sem se vključila v 

monitoring prakse ene izmed študentk 

gostiteljske šole in obiskala podjetje Goldbeck, ki 

ima svoje podružnice v mnogih državah, tudi pri 

nas. Na šoli sem se tudi pridružila uram dajanja 

navodil študentom za izvedbo praktičnega 

izobraževanja in nato izvedla delovne sestanke z 

organizatorji praktičnega izobraževanja (doma in 

v tujini). Tako sem pridobila vpogled v 

dokumentacijo in postopek napotitve študenta 

na prakso.  

Iz primerjave pristopov in dobrih praks sem 

ugotovila, da je izvedba praktičnega 

izobraževanja pri njih tesno povezana z izdelavo 

diplomskih nalog, kar bi bilo smiselno v večji meri 

vpeljati tudi na VSŠSG. 

 

Pomemben rezultat obiska  je bil dogovor, da se 

gostiteljska institucija in podjetje Goldbeck  

 

 

vključita v izvedbo našega vsakoletnega 

tradicionalnega dogodka Srečanje 

predstavnikov podjetij, mentorjev praktičnega 

izobraževanja, predavateljev in študentov. Z 

njuno vključitvijo je dobil naš tradicionalni 

dogodek novo širino, postal je mednarodni 

dogodek. Predstavnica podjetja Belta, 

udeleženka na dogodku, pa je po predstavitvi 

podjetja Goldbeck celo izpostavila interes za 

poslovno sodelovanje s podjetjem Goldbeck, kar 

predstavlja dodatno nadgradnjo.  

 

Erasmus+ izmenjava je torej tudi tokrat spet 

pokazala pozitivne učinke. Da bi to prepoznali 

tudi študenti gostiteljske institucije, sem med 

gostovanjem, z  namenom informiranja, za 

študente VOŠ Časlav izvedla predavanje o 

učinkih in koristih Erasmus+ prakse. Predstavila 

pa sem jim tudi VSŠSG in dobre prakse našega 

vključevanju v projekte Erasmus+. 

 

Karmen Grudnik, univ. dipl. ekon.
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ŠTUDENTKA TANJA PANZI USPEŠNO  
ZAKLJUČILA ERASMUS+  
PRAKSO V AVSTRIJI 

Študentka Tanja Panzi je uspešno zaključila svojo 

Erasmus+ prakso v mednarodno priznanem 

podjetju SVI Austria GmbH. Praksa, ki je trajala od 

8. januarja do 15. marca 2024, je bila odlična 

priložnost za pridobivanje dragocenih izkušenj na 

področjih logistike, nabave, poslovnega razvoja in 

financ.  

 

Podjetje SVI Austria GmbH je specializirano za 

proizvodnjo in logistične storitve, zato je 

študentka imela priložnost delati v različnih 

oddelkih pod mentorstvom izkušenih 

strokovnjakov. Spoznala je osnove delovanja 

podjetja ter opravila uvodno izobraževanje o 

varnosti, pravilih dela ter elektrostatični zaščiti 

(ESD). V nadaljevanju je Tanja začela s prakso v 

oddelku za materialno logistiko in se seznanila s 

postopki prevzema blaga, skladiščenja in 

uporabo SAP sistema za obdelavo podatkov. 

Sodelovala je pri nadzoru zalog, optimizaciji 

skladiščnih procesov ter se seznanila z 

elektronskim sistemom za upravljanje skladišč 

(LFS). Njeno delo je vključevalo tudi spremljanje 

prejemov in izdaj blaga. V oddelku za nabavo in 

oskrbo je spoznala različne nabavne procese, 

analizo dobaviteljev in ključnih kazalnikov 

uspešnosti. Njeno delo je vključevalo tudi 

samostojno razvijanje optimizacij za izboljšanje 

nabavnih postopkov ter uporabo SAP sistema za 

spremljanje nabavnih procesov.  

 

Kasneje je delala tudi na oddelku za poslovni 

razvoj  in pridobila izkušnje na področju 

komunikacije s strankami, priprave ponudb ter 

sklepanja pogodb. Spoznala je zahteve različnih 

strank, analizirala pogodbe ter sodelovala pri 

pripravi izračunov cen in ponudb za stranke. Delo 

je vključevalo tudi upravljanje sprememb in 

procesov v poslovnih odnosih.  

 

V zadnjih dveh tednih je Tanja opravljala prakso 

v finančnem oddelku. Njene naloge so 

vključevale obdelavo finančnih računov, vodenje 

evidenc ter preverjanje in knjiženje računov.  

 



18 
 

Sodelovala je pri procesih vodenja terjatev in 

obveznosti, kar ji je omogočilo razumevanje 

ključnih finančnih tokov znotraj podjetja. Prakso 

je zaključila s pripravo celovitega poročila, kjer je 

povzela vse ključne izkušnje in pridobljena 

znanja. Njen mentor je izpostavil njeno 

zavzetost, natančnost in željo po učenju, kar so 

lastnosti, ki so zelo cenjene v poslovnem svetu.  

 

Tanja Panzi je s prakso pridobila pomembne 

kompetence, ki ji bodo pomagale pri nadaljnji 

študijski in poklicni poti. Izboljšala je svoje 

jezikovne spretnosti v angleščini in nemščini, 

pridobila izkušnje z delom v mednarodnem 

okolju ter razvila sposobnosti za učinkovito 

komunikacijo, analizo podatkov in optimizacijo 

procesov. Njen uspeh na praksi je dokaz, kako 

pomembne so mednarodne izmenjave za razvoj 

mladih strokovnjakov. Tanja je s svojim delom 

dokazala, da so slovenski študenti konkurenčni 

in sposobni uspešno delovati v zahtevnih 

poslovnih okoljih. 

 

Program Erasmus+, ki ga financira Evropska 

unija, omogoča študentom, da pridobijo 

praktične izkušnje v tujini, spoznajo nove kulture 

in razvijajo svoje profesionalne veščine. S  

podporo Višje strokovne šole Slovenj Gradec in 

gostiteljskih podjetij lahko takšne izkušnje 

pripeljejo študente do izjemnega osebnega in 

poklicnega napredka. Praksa Tanje Panzi je lep 

primer, kako lahko mladi izkoristijo mednarodne 

priložnosti za razvoj kariere in pridobijo 

dragoceno znanje, ki bo koristilo tako njim kot 

tudi njihovim bodočim delodajalcem. 

 

Dora Najrajter, univ. dipl. prav., 
Erasmus+ koordinatorica
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ZOPET NOVA PRILOŽNOST ZA ŠTUDENTE VSŠ:  
Erasmus+ razpis za prakso v tujini v študijskem letu 2024/2025 

Višja strokovna šola Slovenj Gradec (VSŠ) je 

objavila javni razpis za študente, ki si želijo 

opravljati praktično usposabljanje v tujini v okviru 

programa Erasmus+ za študijsko leto 2024/2025. 

Ta razpis ponuja študentom edinstveno 

priložnost za nabiranje mednarodnih izkušenj, 

širjenje obzorij in izboljšanje kompetenc, 

potrebnih za konkurenčen nastop na globalnem 

trgu dela.   

 

Program Erasmus+ omogoča študentom, da v 

obdobju od najmanj dveh do največ dvanajstih 

mesecev opravljajo prakso v eni od sodelujočih 

držav. Poleg članic Evropske unije so med 

državami tudi Islandija, Lihtenštajn, Norveška, 

Severna Makedonija, Srbija in Turčija. Program 

poudarja pomembnost pridobivanja praktičnih 

veščin, izboljšanje jezikovnih kompetenc in 

krepitev medkulturne zavesti. Mobilnost je 

odlična priložnost za študente, da stopijo iz cone 

udobja ter se preizkusijo v tujem poslovnem 

okolju.  

 

Cilji Erasmus+ mobilnosti so jasni in usmerjeni k 

osebnostni in strokovni rasti posameznika. 

Študenti s prakso v tujini izboljšajo svoje učne 

kompetence, povečajo zaposljivost in pridobijo 

samozavest. Poleg tega razvijejo podjetniški 

duh, okrepijo jezikovne spretnosti in se naučijo 

sodelovati v mednarodnih timih. Mobilnost jim 

omogoča vpogled v evropske projekte ter 

razumevanje vrednot, ki jih Evropska unija 

spodbuja. 

Za tiste študente, ki jim je deset tednov prakse 

predolgo obdobje, a bi vseeno radi izkusili 

mednarodno mobilnost, je VSŠ uvedla Blended 

Intensive Program (BIP). BIP je nova oblika 

Erasmus+ mobilnosti, ki omogoča, da študent ali 

skupina študentov opravi krajši, petdnevni obisk 

v tujini. Študenti v okviru BIP programa 

sodelujejo v intenzivnih delavnicah, predavanjih 

ali projektih na tujih izobraževalnih institucijah 

ter pridobijo tudi kreditne točke (ECTS). Del 

programa poteka fizično v tujini, del pa virtualno, 

kar omogoča prilagodljivost in vključevanje 

študentov z različnimi obveznostmi. BIP 

programi so financirani s strani Erasmus+ in 

predstavljajo možnost za krajše, a vsebinsko 

bogate mednarodne izkušnje. 

 

Na razpis se lahko prijavijo študenti z aktivnim 

statusom na VSŠ, pa tudi diplomanti, ki se 

prijavijo pred zaključkom študija in prakso 

opravijo v enem letu po diplomi. Ključni pogoji 

vključujejo, da študent nima neporavnanih 

finančnih obveznosti iz preteklih Erasmus+ 

programov ter ni bil sankcioniran v 

disciplinskem postopku. Obvezna je tudi 

sklenitev in potrditev študijskega sporazuma za 

praktično usposabljanje (Learning Agreement 

for Traineeship), ki ga podpišejo študent, 
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delodajalec in Erasmus+ koordinator na šoli. 

Prijava mora vključevati izpolnjeno prijavnico, 

študijski sporazum in motivacijsko pismo, kjer 

študent pojasni, kako je načrtovana praksa 

povezana z njegovim študijskim področjem ter 

kako bo prispevala k njegovi karierni poti. 

Pomembno je, da se študenti prijavijo vsaj en 

mesec pred načrtovanim začetkom mobilnosti. 

 

Študenti lahko pridobijo finančno pomoč, ki je 

odvisna od države, kjer bodo opravljali prakso. Za 

države z višjimi življenjskimi stroški, kot so 

Avstrija, Nemčija in Švedska, znaša mesečna 

pomoč  824 evrov, medtem ko za države z nižjimi 

stroški, kot so Hrvaška, Madžarska in Poljska, 

znaša 756 evrov. V ta znesek je že vključen 

dodatek za praktično usposabljanje v višini 150 

evrov mesečno. Dodatno finančno podporo 

lahko prejmejo študenti iz okolij z manj 

priložnostmi, ki so upravičeni do 250 evrov 

dodatka mesečno. Prav tako lahko študenti, ki za 

potovanje v tujino izberejo okolju prijazne oblike 

prevoza, prejmejo enkratni znesek 50 evrov za 

zeleno potovanje. Študenti s posebnimi 

potrebami imajo možnost zaprositi za dodatna 

sredstva, ki krijejo stroške prilagoditev, kot so 

prilagojen prevoz, posebna namestitev ali 

pomočniki. 

 

Erasmus+ mobilnost ni le priložnost za strokovno 

izpopolnjevanje, temveč tudi za osebno rast. 

Študenti se v tujini naučijo prilagajanja novim 

izzivom, razvijajo svojo samostojnost in 

samozavest ter izboljšajo svoje jezikovne 

spretnosti. Spoznavanje drugih kultur in načinov 

dela jim daje prednost pred vrstniki ter odpira 

vrata v mednarodno okolje. Za tiste, ki si želijo 

krajše izkušnje, pa so BIP programi idealna 

možnost, da okusijo mednarodno sodelovanje v 

zgolj nekaj dneh in kljub temu pridobijo kreditne 

točke ter dragocene izkušnje. 
 

Dora Najrajter, univ. dipl. prav., 
Erasmus+ koordinatorica 

 

 

 

Ne zamudite prijave! 

Študenti Višje strokovne šole Slovenj Gradec imajo priložnost, da s pomočjo Erasmus+ programa 

stopijo na pot novih izkušenj. Prijavite se pravočasno in izkoristite priložnost, ki vam bo 

pomagala pri oblikovanju uspešne poklicne poti! Za več informacij o razpisu in postopku prijave 

se obrnite na Erasmus+ koordinatorico Doro Najrajter preko e-naslova dora.najrajter@sc-sg.si 

ali obiščite spletno stran VSŠ pod zavihkom Projekti. 
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TRIJE ŠTUDENTI VSŠ SLOVENJ GRADEC ODHAJAJO V TUJINO Z ERASMUS+ PROGRAMOM

Višja strokovna šola Slovenj Gradec (VSŠ) 
sporoča, da bodo trije študenti kmalu odšli na 
mednarodno izmenjavo v okviru programa 
Erasmus+, ki ga financira Evropska unija. Vsak 
izmed njih bo izkoristil priložnost za pridobivanje 
praktičnih znanj in izkušenj v tujini. Dva študenta 
se bosta podala na obvezno praktično 
usposabljanje, eden pa se bo udeležil kratkega 
Blended Intensive Programa (BIP). Takšne 
priložnosti omogočajo študentom, da razširijo 
svoja obzorja, izboljšajo strokovne kompetence 
in se pripravijo na globalni trg dela. 
 
Anže Čapelnik odhaja na BIP v Zagreb 
Študent Anže Čapelnik, študent Informatike in 
računalništva, bo od 13. do 17. januarja 2025, 
sodeloval na Univerzi Algebra v Zagrebu na 
Hrvaškem. V sklopu Blended Intensive Programa 
(BIP) se bo udeležil programa z naslovom "Project 
Approach to Applications Development", kjer bo 
pridobil 3 kreditne točke (ECTS). Ta modul 
študentom ponuja uvod v projektni pristop k 
razvoju aplikacij in predstavi metod, tehnike ter 
prakse, ki se uporabljajo pri razvijanju 
programske opreme. BIP program združuje 
petdnevno fizično mobilnost z virtualnim delom, 
kar je idealna rešitev za študente, ki si želijo 
mednarodnih izkušenj, vendar jim daljše 
odsotnosti ne ustrezajo. Anže bo tako izboljšal 
svoje strokovne in jezikovne veščine ter pridobil 
nove izkušnje v mednarodnem izobraževalnem 
okolju. 
 
Mateja Lilijana Smolnikar odhaja na prakso v 
Krakow 
Študentka Mateja Lilijana Smolnikar, študentka 
programa Ekonomist, se odpravlja na 
trimesečno praktično usposabljanje v Wawel 
International School v Krakowu na Poljskem. 
Njena praksa bo potekala od 6. januarja do 4. 
aprila 2025. Opravljala bo delo na področju 
administracije in receptorstva. Naloge bodo 
vključevale sprejemanje strank, komuniciranje s 
starši in učitelji, vodenje evidenc ter skrb za 

dokumentacijo in ugled šole. Mateja bo skozi to 
izkušnjo pridobila pomembne veščine na 
področju poslovne komunikacije, organizacije 
dela in administrativnih procesov. Za uspešno 
opravljeno prakso bo pridobila 14 kreditnih točk 
(ECTS), kar bo pomemben del njenega 
študijskega programa. 
 
Jure Dlopst odhaja na IT prakso v Nemčijo 
Študent Jure Dlopst se bo podal na praktično 
usposabljanje v podjetje Sernitas GmbH v 
Nemčiji. Njegova praksa bo potekala od 3. marca 
do 2. maja 2025 in bo osredotočena na področje 
razvoja programske opreme, IT podpore in 
upravljanja podatkovnih baz. Jure bo sodeloval 
pri razvoju in vzdrževanju aplikacij, upravljanju 
baz podatkov ter nudenju tehnične podpore 
strankam. Pridobil bo praktične izkušnje na 
področjih programiranja, kibernetske varnosti, 
projektnega vodenja in komunikacije s 
strankami. Tudi Jure bo za svoje delo pridobil 14 
kreditnih točk (ECTS), ki mu bodo pomagale pri 
uspešnem zaključku študija. 
 
Mednarodne izkušnje za prihodnost 
Program Erasmus+ študentom VSŠ omogoča 
pridobivanje praktičnih izkušenj, jezikovnih 
kompetenc in medkulturnega znanja, kar so 
ključne prednosti za uspešno kariero. 
Sodelovanje v krajših BIP programih ali daljših 
praktičnih usposabljanjih omogoča študentom, 
da se preizkusijo v realnih delovnih okoljih in 
širijo svoja obzorja. Zahvala za uspešno 
organizacijo in podporo gre Erasmus+ 
koordinatorici Dori Najrajter, ki skrbi, da študenti 
VSŠ lahko izkoristijo te dragocene mednarodne 
priložnosti. 
Vsem trem študentom želimo uspešno 
mobilnost, bogate izkušnje in nepozabne 
trenutke na njihovi poti! 
 

Dora Najrajter, univ. dipl. prav., 
Erasmus+ koordinatorica 
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ŠPORTNE IGRE VIŠJE STROKOVNE ŠOLE SLOVENJ GRADEC – 2024 
 

V petek, 6. decembra 2024, je Višja strokovna šola 
Slovenj Gradec organizirala že tradicionalne 
športne igre, ki so pritegnile številne udeležence 
iz različnih izobraževalnih ustanov. Dogodek se je 
začel ob 9. uri v novi telovadnici Šolskega centra 
Slovenj Gradec, kjer je zbrane nagovorila 
ravnateljica Višje strokovne šole Slovenj Gradec, 
mag. Janja Razgoršek.  
 

Na športnih igrah so se pomerile naslednje šole: 
• 2 ekipi študentov Višje strokovne šole SG, 

• ekipa študentov Višje strokovne šole Ravne 

• ekipa dijakov Srednje šole Ravne, 

• ekipa dijakov Srednje šole Slovenj Gradec in Muta, 

• ekipa dijakov Gimnazije Slovenj Gradec in 

• ekipa dijakov Srednje zdravstvene šole SG. 

Letos sta bili izbrani dve športni panogi – odbojka 

in namizni tenis. V odbojki so ekipe pokazale 

izjemen športni duh in borbenost. Po srditih bojih 

so končno zmago slavili dijaki Srednje šole 

Ravne, srebro je pripadlo dijakom Šolskega 

centra Slovenj Gradec, Srednje šole Slovenj 

Gradec in Muta, tretjo najboljšo pozicijo pa so 

zasedli gostitelji -  Višja strokovna šola Slovenj 

Gradec. Na tribunah je vladala izjemna navijaška 

kulisa, kar je igralcem vlilo dodatno mero 

tekmovalnosti in samozavesti. Tudi v namiznem 

tenisu je bilo napeto do konca, saj so se 

tekmovalci potrudili po svojih najboljših močeh.  
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V tej panogi se je prvega mesta veselil Kenan 

Smajić, drugo pozicijo je prevzel Luka Đenadić 

Zećiroski, na tretjo mesto pa se je povzpel Ajdin 

Topalović. 

 

Dogodek ni bil le športne narave, temveč je 

združeval številne trenutke medsebojnega 

druženja. Vse to je ustvarilo skupek prijetnih 

dejavnikov in sproščenega vzdušja. Vzporedno s 

tekmami je bilo poskrbljeno za okrepčilo in  

 

 

osvežitev, kar je vse skupaj naredilo še bolj 

pristno. 

 

Igre so še enkrat več dokazale, kako pomembno 

je ustvarjati priložnost za medsebojno 

sodelovanje in ohranjanje športnega duha. 

Čestitke organizatorjem za odlično pripravo in 

vsem športnikom za prikazano! Se vidimo znova 

v letu 2025! 
David Klemen, 1. letnik, program RAI

 

 

 

 

 

 


